
Protokoll vid flrsmtite 2005 fiir Tidfls Tomtiigarftirening.

Tid
Plats

Liirdagen 2 juli 2005.
Sibriicka ftirsamlin gshem.

1. Arsmiitets tippnande.

Styrelsemedlem Gunnar Sahlstrdm oppnade arsmdtet.

2.Yal av ordfiirande och sekreterare fiir mtitet.

Till ordforande fdr arsmotet valdes Gunilla Jiigermalm och till sekreter-
are valdes Ann Karlsson.

3. Faststiillande av dagordning.

Beslutades att faststiilla dagordningen efter justering. Punkt 17 blir punkt
11 b (med forandring av punkterna 18-21 som blk 17-20).

4. Mtitets stadgeenliga utlysning.

Beslutades att motet iir stadgeenligt utlyst

5. Justering av rtistliingd.

Nzirvarande, med rdstrdtt, var 5l personer samt 11 fullmakter
Rdstliingd uppriittades genom ar,prickning, (bilaga).

6. Val av tvfl justeringsmfln, tillika rtistriiknare.

Beslutades att viilja Sigrid Sjostedt och Inge Minsson

7 . Styrelsens verksamhetsberiittelse.

Gunnar Sahlstrdm gar igenom verksamhetsberiittelsen. Beslutades att
godkanna verksamhetsbertittelsen.

Under denna punkt uppkom samtal om n6dviindigheten av att folja de

regler som finns for omr6det, det var stdmmans mening att fdreningen/
styrelsen bor ta KFM (kronofo gdemyndi gheten) till hj alp/handriicknin g

vid behov.
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8. Ekonomiskt bokslut.

Beslutades att godkdnna uppriittat bokslut, avseende tomt och avlopp

9. Revisorernas beriittelse.

Beslutades att liigga revisorernas beriittelse till handlingarna

10. Styrelsens ansvarsfrihet.

Revisorerna foreslog att styrelsen skulle beviljas ansvarsfrihet fdr verk-
samhetsar et 200 4 -200 5 .

Beslutades att ge styrelsen ansvarsfrihet for det gingna verksamhetsiret

11. Inkomna motioner.

a) Motion (2) frin Jtirgen Tollesson "Ang. arbetsdagar och straff-
avgifter".

Jdrgen Tollesson vill;
1) att arbetsdags-kostnaden skall ingi i arsavgiften och att de som deltar i
arbetsdagarna skall fi avdrag frin arsavgiften.

Styrelsen mena.r att si iir det redan i nuliiget. Beslutades beh611a

nuvarande ordning.

2) att det skall kunna gh att utfdra arbetsdags-arbetet vid annan tidpunkt
iin den gemensamma.

Styrelsen menar att si iir det redan i nul5get, (skall dock ske i samrfld
med omr6desansvarig och efter utfon overenskommet arbete raknas
detta som arbetsdag). Beslutades att behilla nuvarande ordning.

3) att forfrigan skickas ut till alla ang. arbetsdagarna.

Mdtet beslutade att det skall fungera som i nuliiget, de omridesansvariga
ansvarar for arbetsdagarna.

b) Motion frin Per-Ake Berntsson m.fl. ang. omprtivning av beslut
om vattenmfltare.

Beslutades att lita tidigare beslut om vattenmdtare vara kvar.
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c) Motion (1) frin Jtirgen Tollesson "ang. information till
medlemmarna".

Jdrgen Tollesson vill att fastighetsdgare skall fi protokoll etc. tillsiint sig

via e-post.

Styrelsen menar att det finns beslut pf; att irsmdtesprotokoll skall siindas

till samtliga fastighetsdgare, men att sty, elseprotokoll siitts upp pi ans-

lagstavlor.

Beslutades att de som dr intresserade kan viinda sig till Peter Norin,
som lovar vidarebefordra de protokoll som kommer fr&n sekreteraren

samt gdra en sammanstiillning av, till Peter inkomna, e-postadresser.

E-post-adress till Peter Norin; @

1lb. Beslut om fiirslag till avgiftsdifferentiering.

Beslutades afi siiga nej till forslaget, och 16ta det vara som det dr nu.

12. Faststiillande av flrsavgifter 2005-20A6.

F6rslag fr6n styrelsen;
att hoja tomtavgiften med 400 kr / fastighet, som en engingskostnad,
at ltta avloppsavg. och bryggavg. yara detsamma som tidigare.

Beslutades i enlighet med styrelsens fdrslag

13. Budget 2005-2006.

Skickas ut med irsmotesprotokollen, di budget ej kunnat faststiillas i
forvag p.g.a. punkt 11b.

14. Val
l4aYal av ordfiirande ftir tvi flr.

Beslutades att viilja Gunilla Jiigermalm, Owe Tidis (nyval)

14b Val av styrelseledamot ftir tvi ir.

Beslutades att viilja Ann Karlsson, Nedre Tidis (omval)
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14c Val av suppleanter fiir ett flr.

Beslutades viilja Gunnar Sahlstrom, Nedre T6dis (omval) och Bo
Willfors, Owe Tidis (nyval).

15. Information frin VA-gruppen.

Jan Kilniis informerar om VA-g.uppens arbete.
VA-guppen viidjar till de som ej fyllt i intresseanmiilan ang. avlopp, att

snarast gora det.
Mdtet stiiller frflgor och diskuterar dennafrhga.

Beslutades att utdka VA-gruppen. Valdes: Tomas Berner

16. Beslut om ftirslag till nya stadgar.

Jan Kilntis gir igenom stadgeforslaget. Mdtet har synpunkter som tas

upp. Beslutades att omridets "ordningsregler" skall flyttas ur stadgarna,

om de som "bilaga" hN samma "juridiska kraft" som i stadgarna.

17. Beslut om cykelviig.

Olle Karlsson redogor for kommunens tankar om cykelledens striickning,
den kommer att komma in pi foreningens mark.

Beslutades godktinna cykelleden och att det skrivs ett avtal med kommu-
nen (under fdrutsiittning att det inte kommer att kosta fdreningen nigot).

18. Bestiimning av tid och plats fiir justering av protokollet.

Beslutades att Ann Karlsson tar kontakt med justeringsmhnnen.

19. Ovriga frigor.

1. VaI av valberedning.

Beslutades att valberedningen bestir av de omr6desansvariga.

2. Sammankallande i valberedningen.

Rolf Persson tar upp frigan om ny sammankallande. Valdes: Jan

Draheim.
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20. Avslutning.

Mdtet avslutas
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